

厂家直销500型双轴撕碎机

产品名称	厂家直销500型双轴撕碎机
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	38000.00/台
规格参数	品牌:北斗星 型号:500 产地:滑县
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

产品详情

500型双轴撕碎机

1.适用范围

1. Scope of application:

主要应用于废旧橡胶轮胎、废旧汽车、化工塑料桶、废旧家电、电路板、混合轻工业废料，轻建筑垃圾、医疗垃圾、集装箱托盘、废旧电线电缆、大型动物骨头的破碎。

It is mainly used in the crushing of waste rubber tires, scrapped cars, chemical plastic barrels, waste household appliances, circuit board, mixed light industrial waste, light construction waste, medical waste, container pallets, scrap wire and cables and large animal bones.

2.结构特点

2. Structural feature:

低转速、大扭矩、低噪音、处理量大并且出料颗粒均匀。

It has low revolution speed, large torque, low noise, large processing amount and even discharging particles.

撕碎机构经特殊设计，优化了对物料的抓取、撕裂与切割。

After the special design of shredding mechanism, the capture, tearing and cutting of materials are optimized.

电器控制：机器运行采用PLC智能控制，过载时自动反转调整物料的剪切角度，使操作更智能化简单化。

Control of electric device: PLC intelligent control is adopted in the machine operation, and the cutting angle of the material can be automatically reversed and adjusted during overload to make the operation more intelligent and simple.

型号

Model

外形尺寸（长宽高）（mm）

External dimension (length * width * height) (mm)

破碎腔尺寸（mm）

Size of crushing chamber (mm)

刀片直径（mm）

Diameter of blade (mm)

刀片厚度（mm）

Thickness of blade (mm)

刀片数量（把）

Quantity of blades (piece)

功率（kw）

Power (kw)

重量（kg）

Weight (kg)

SZ-500

2800 × 1300 × 1850

500 × 480

200

20

24

11 × 2

2200

SZ-800

3000 × 1300 × 1850

800 × 480

40

22 × 2

2500

SZ-1000

3300 × 1900 × 2200

1000 × 690

300

30 × 2

5200

SZ-1200

3600 × 2000 × 2200

1200 × 690

30

37 × 2

6400

SZ-1500

4180 × 2100 × 2400

1500 × 850

550

50/75

30/20

45 × 2

9000

SZ-1800

5800 × 2400 × 3300

1800 × 1206

36/24

55 × 2

13600

SZ-2000

6400 × 2700 × 3500

2000 × 1490

600

40/26

90 × 2

20100

SZ-2500

7500 × 3200 × 3800

2500 × 1800

75/100

32/24

110 × 2

25000

SZ-3000

8600 × 3500 × 4000

3000 × 1800

40/30

132 × 2

31000

备注：1. 刀片爪数、直径、厚度可根据物料种类、出料尺寸定制；

Remarks: 1. The claw quantity, diameter and thickness of the blade can be customized according to the type of material and the discharge size.

2. 物料种类和出料尺寸不同，设备产量也会不同

2. If the material type and discharge size are different, the equipment output will vary.